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PROTOKÓŁ Nr XXIV/2021 

z Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

odbytej w dniu 14 września 2021 roku w godz. 910– 1050 

 
 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

 

Obecni radni:11 radnych wg załączonej listy obecności. 

 

Obecni sołtysi: 7 sołtysów wg załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w sesji uczestniczył: Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani Małgo-

rzata Patkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zienkiewicz, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zien-

kiewicz, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Komarówce Podlaskiej Pani Bożena Kuzawińska, Dy-

rektor Zespołu Szkół Samorządowych w Komarówce Podlaskiej Pani Justyna Korszeń, Dyrektor 

Przedszkola Samorządowego w Komarówce Podlaskiej Pani Małgorzata Babicz. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne: 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy, 

2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Ocena przygotowania szkół i przedszkola do rozpoczęcia roku szkolnego 2021/2022 

- informacja dyrektorów: szkół i przedszkola. 

.4. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Koma-

rówka Podlaska; 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na te-

renie Gminy Komarówka Podlaska; 
3)w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

4)w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – poinformowała, iż dzisiejsza sesja Rady 

Gminy Komarówka Podlaska jest zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym. Powitała zebranych. Stwierdziła na podstawie listy obecności, iż 

Rada jest władna do podejmowania uchwał, ponieważ na 15 Radnych Rady Gminy Komarówka 

Podlaska w sesji uczestniczy 11 Radnych. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status 

1 Bylicki Andrzej obecny 
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2 Golanko Stanisław Paweł obecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa obecna 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz obecny 

8 Orłowski Wiesław obecny 

9 Sałuch Sebastian obecny 

10 Siwiński Janusz obecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz obecny 

13 Wiszniewski Zbigniew obecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna 

15 Żukowski Błażej obecny 

 

obecni 11 

wszyscy 15 

procent 73,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

Ad. 1.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska poinformowała, że protokół, z ostatniej sesji był 
wyłożony do wglądu. Wzorem poprzednich sesji, zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczyty-
wania. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 września 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych gło-
sów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

Ad 1.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do ustalenia porządku 

obrad. Czy mają Państwo uwagi do porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Ustalenie porządku obrad 

 

głosowanie Ustalenie porządku obrad. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 
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data 14 września 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych gło-
sów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przyjęty porządek obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne: 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1. 1) Wójta Gminy, 
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2. 2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Ocena przygotowania szkół i przedszkola do rozpoczęcia roku szkolnego 2021/2022 

- informacja dyrektorów: szkół i przedszkola. 

4. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Koma-

rówka Podlaska; 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na te-

renie Gminy Komarówka Podlaska; 
3)w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

4)w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2.1 

Wójt Gminy - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Od ostatniej sesji odbył 

się przetarg na dowóz uczniów. Przetarg ogłoszono na okres 2 lat. Złożona została 1 oferta: PKS  

Międzyrzec Podlaski za kwotę 436597 złotych. Po raz kolejny ogłosiliśmy postępowanie na bu-

dowę przydomowych i remont naszej gminnej oczyszczalni to już jest 4 postępowanie. W tych 3 

poprzednich nikt nie przystąpił do składania ofert. Teraz otwarcie mamy 21 września zobaczymy 

czy ktoś przystąpił. Kryteria luzujemy za każdym postępowaniem tak, żeby można było to wyko-

nać. Przypomnę to zadanie gdzie mamy i budowę sieci wodociągowej, bo na sieć jest już wyłoniony 

wykonawca, jest podpisana umowa. Natomiast na przydomowe oczyszczalnie i remont gminnej nie 

możemy znaleźć wykonawcy w dalszym ciągu. 

Kolejny przetarg odbył się na remont budynku Gminnego Centrum Kultury, to jest w ramach pro-

jektu "Ochrona dziedzictwa narodowego”. Zostały złożone 2 oferty. Jedna na 196 000 zł druga na 

131 000 zł z końcówkami. Teraz te oferty są sprawdzane, jeszcze nie dokonano wyboru. 

Podpisałem aneks do umowy na budowę i montaż odnawialnych źródeł energii, czyli kolektory sło-

neczne i kotły centralnego ogrzewania. Tutaj udało się zwiększyć dofinansowanie z 71 % do 85%. 

Jest do bardzo dobra informacja dla tych, którzy z tego programu skorzystali. Będziemy tę różnicę 

zwracali. Podpisałem już aneksy z tymi mieszkańcami, mieszkańcy będą przychodzić po  aneksy i 

na rachunek bankowy będziemy tą różnicę 14% zwracać. 

Wykonywana jest budowa nawierzchni asfaltowej na ulicy Cmentarnej w Komarówce Podlaskiej. 

To jest do 17 września całość zadania za kwotę 143 836 złotych. Tutaj mamy dofinansowanie z 

Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Wykonywana jest ten sam co na ulicy Wojska Polskiego. 

Cmentarna to jest ten kawałeczek, co jest nieutwardzony. 

Wykonywana jest wspólna inwestycja drogowa z powiatem w Brzozowym Kącie. Tutaj już Państwo 

wiedzą te środki są już zabezpieczone. Jest porozumienie już po przetargu zaaneksowane. 

Odbyły się dożynki, powiatowe i braliśmy udział w dożynkach diecezjalnych. Tutaj dziękuje 

wszystkim: Sołtysom, mieszkańcom, którzy włączyli się w organizację tych naszych dożynek gmin-

nych. Szczególnie dla sołectwa Wólka Komarowska, która ten główny wieniec przygotowało i po-

magało w organizacji dożynek. 

Złożony został wniosek do programu inwestycji strategicznych w ramach Polskiego Ładu. Złożyli-

śmy 2 wnioski. Jeden wniosek dotyczący remontu budynków naszej oświaty czyli budynku Szkoły 

Podstawowej i budynku Liceum Ogólnokształcącego. Łączna wartość tego projektu 5 547 000 zł 

dofinansowanie 95%. A drugi wniosek, który został złożony, to jest rozbudowa sieci wodociągowej. 

W ramach tego projektu chcemy dokończyć sieć w Przegalinach Dużych, Żeliźnie, Przegalinach 

Małych po głównej drodze tak aż tutaj do Brzezin. I Brzeziny też i Kolembrody ta główna nitka przy 

drodze powiatowej. I taki wniosek został złożony. Wartość projektu duża 7 449 407 zł, ale tu jest 

dofinansowanie 95%. Jeżeli dostaniemy te pieniądze, to naprawdę sieć wodociągowa byłaby jeszcze 

nie wszędzie, ale już w dużej mierze byśmy mieli już tą sprawę załatwioną. 
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Czekamy na rozstrzygnięcie. Myślę, że już na dniach będzie wiadomo czy coś przeszło, w ogóle, 

który wniosek przeszedł, to będę informował. 

Złożyłem również wniosek do Wojewody w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg Samo-

rządowych na modernizację ulicy Polnej w Komarówce Podlaskiej. Wartość tego projektu 848 373 

złotych. Jak przejdzie, to oczywiście, będziemy się zastanawiać czy to realizować jak uzyska dofi-

nansowanie, zobaczymy, w jakim procencie to dofinansowanie będzie. 

Odebrano częściowo remont budynku Organistówki, odebrano roboty na wartość 409 000 zł. 

Złożyliśmy wniosek na odbiór foli rolniczych, na 20 ton będzie realizowany w następnym roku, 

oczywiście, jeżeli uzyskamy dofinansowanie. 

Prowadziłem bieżące sprawy, przyjmowałem interesantów. 

Dziękuję bardzo. 

 

Ad. 2.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Tak może krótko, nie będę wymieniać, 

kiedy pełniłam dyżury. Uczestniczyłam w 2 posiedzeniach komisji wspólnych. Jedna pod przewod-

nictwem Pana Orłowskiego, druga pod przewodnictwem Pani Edyty Wodzińskiej-Furman. Podpi-

sywałem uchwały oraz zaproszenia. Dziękuję. 

 

Ad. 3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu następnego 

ocena przygotowania szkół i przedszkola do rozpoczęcia roku szkolnego 2021/2022 – informacja 

dyrektorów: szkół i przedszkola. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół Samorządowych w Komarówce Podlaskiej Pani Justyna Korszeń 

przedstawiła informację o przygotowaniu Zespołu Szkół Samorządowych w Komarówce Podlaskiej 

do rozpoczęcia roku szkolnego. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Komarówce Podlaskiej Pani Bożena Kuzawińska przedsta-

wiła informację o przygotowaniu Szkoły Podstawowej w Komarówce Podlaskiej do rozpoczęcia 

roku szkolnego. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Komarówce Podlaskiej Pani Małgorzata Babicz 

przedstawiła informację o przygotowaniu Przedszkola Samorządowego w Komarówce Podlaskiej 

do rozpoczęcia roku szkolnego. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Walinnie Pani Edyta Wodzińska-Furman przedstawiła infor-

mację o przygotowaniu Szkoły Podstawowej w Walinnie do rozpoczęcia roku szkolnego. 
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Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji Wspólnej Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozy-

tywna. 

 

głosowanie Ocena przygotowania szkół i przedszkola do rozpoczęcia roku szkol-

nego 2021/2022 – informacja dyrektorów: szkół i przedszkola. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 września 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych gło-
sów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 
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12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że ocena przygotowania 

szkół i przedszkola do rozpoczęcia roku szkolnego 2021/2022 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ocena stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu informacja z 

wykonania budżetu za I półrocze 2021 r. 

 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła informację z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 r.   
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji Wspólnej Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozy-

tywna. 

 

głosowanie Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 września 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych gło-
sów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 
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3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że informacja z wykonania 

budżetu za I półrocze 2021 r. została przyjęta jednogłośnie. 

 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego, 

podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Komarówka Podlaska. 
Wójt Gminy – Nieruchomość jest zlokalizowana w miejscowości Przegaliny Duże. Zabudowana 

budynkiem mieszkalnym, powierzchnia 20 arów. Mamy przedstawioną wycenę, jest to 25 000 zł 

netto. Mam tu operat szacunkowy. Tak jak powiedziałem posesja zabudowana budynkiem miesz-

kalnym gdzie mieszka rodzina, która jest zainteresowana wykupem. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodnicząca Komisji Wspólnej Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozy-

tywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomo-

ści stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Komarówka Podlaska. 
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jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 września 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych gło-
sów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie wyra-

żenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 5.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholo-

wych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Komarówka Podlaska. 
 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado w 2019 r zmianie uległa Ustawa o wy-

chowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, wówczas Rada miała obowiązek, w dro-

dze uchwały, ustalić maksymalną liczbę zezwoleń na sprzedasz napojów alkoholowych oraz zasady 

usytuowania miejsc i sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie gminy i taka 

uchwała została podjęta w 2019r to wynikało właśnie ze zmiany ustawy o wychowaniu w trzeźwo-

ści. Do 2019 r były limitowane punkty sprzedaży napojów alkoholowych, a w 2019 roku musieli-

śmy limitować zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych. Zezwolenia dzielimy następująco: 

w rozbiciu na poszczególne rodzaje napojów alkoholowych, czyli do 4,5% zawartości alkoholu 

oraz na piwo, powyżej 4,5% do 18% zawartości alkoholu z wyjątkiem piwa i powyżej 18% zawar-

tości alkoholu, czyli tak zwana wódka. Dzielimy je też następująco ze względu na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży, czyli tak zwana gastronomia i ze 

względu na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprze-

daży to są tak zwane sklepy. Projekt uchwały został przygotowany w 2020 roku, bo pierwsza opinia 

sołectwa, czyli jednostki pomocniczej Gminy, została podjęta 23 lipca 2020 r. Było to w sołectwie 

Komarówka. Obowiązek taki wynika z art. 12 ust. 5 ustawy o wychowaniu w trzeźwości. Rada 

Gminy ma obowiązek poddawania pod opinie jednostek tych miejsc sprzedaży oraz zasad usytuo-

wania. Ten projekt uchwały ze względu na Covid czekał w zawieszeniu, ponieważ nie mogliśmy 

zorganizować zebrań wiejskich. Dopiero w tym roku 2021 była taka możliwość, czyli w dniach od 

20 do 24 lipca zebrania zostały odbyte w pozostałych sołectwach i w tych sołectwach zostały uzy-

skane opinie w zakresie projektu tej uchwały. Teraz dalej, może zaczniemy od potrzeb, jakie mamy 

i jak to się kształtuje w projekcie w stosunku do uchwały, która została przyjęta 28 marca 2019 r. 

Aby łatwiej to zrozumieć, wyjdziemy od punktów sprzedaży alkoholowych na terenie gminy łącz-

nie z istniejącymi i potrzebami, które mamy poprzez złożenie wniosków do Rady czy Pana Wójta 

o zwiększenie limitów zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Punktów sprzedaży w tym 

zakresie, czyli przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży (tak zwane sklepy), w tej 

chwili mamy 15 łącznie z zaistniałymi potrzebami. Teraz, jeżeli chcielibyśmy doprowadzić do sy-

tuacji, że w każdym w tych punktów sprzedaży będzie każdy asortyment napoju alkoholowego, to 

musielibyśmy mieć tak pokrótce piwo, wino i wódka 15 zezwoleń. Zmiana, która jest w stosunku 

do uchwały, przedstawia się następująco piwo: mieliśmy 20, mamy 21, czyli zwiększymy o 1. Tutaj 

też powiem, z czego to wynika. Do 2019 r. napoje alkoholowe przeznaczone do spożycia o zawar-

tości poniżej 4.5% oraz piwo przeznaczone do spożycia czy w miejscu, czy poza miejscem nie były 

limitowane, czyli jeżeli jakikolwiek punk był tworzony na terenie Gminy, z uzyskaniem zezwolenia 

na sprzedaż napojów alkoholowych nie było większego problemu. Jedyną barierą była lokalizacja, 

która wiadomo, wynikała: po pierwsze z ustawy po drugie z uchwały, gdzie mamy 100 m od obiek-

tów chronionych typu: przedszkola, szkoły czy obiekty kultury. Stąd ten limit zezwoleń został okre-

ślony troszeczkę wyżej i gdybyśmy teraz poszli tym tropem, gdzie mamy 15 potrzeb, to mieliśmy 

6 zezwoleń rezerwy. Teraz, jeżeli chodzi o wino i wódkę, wino: 9 punktów mamy określone 

uchwałą plan jest zwiększenia do 17.( 2 zezwolenia rezerwy), wódka: mamy 10 zezwoleń, 15 po-

trzeb zwiększamy do 17. (2 zezwolenia rezerwy). Jeżeli chodzi o gastronomię: w tej chwili mamy 

2 punkty funkcjonujące, 1 na etapie tworzenia, który wystąpił o zezwolenie w 2020 r. Był jeszcze 

jeden w Kolembrodach, który również uległ rozwiązaniu. W tej chwili mamy 2 a potrzeby 3 a mamy 

sytuację, która wynika z uchwały następującą: piwo: mamy 5 możemy zwiększyć do 6, taki jest 

plan, czyli mieliśmy 3 wolne zezwolenia, wino: mamy 3 zwiększamy do 6 również 3 wolne, jeżeli 

chodzi o wódkę: mamy 4 zwiększamy do 6, również 3 byłyby wolne. No i w tej chwili, żeby za-

bezpieczyć potrzeby na wino i na wódkę, po 1 zezwoleniu wolnym. To tak zostało przygotowane z 
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zapasem, żeby nie wracać do tego, co roku, bo w 2019 r, 2020 r. była już potrzeba zwiększenia, a 

wiadomo, żeby zmienić cokolwiek w tej uchwale, wymagane są opnie. Te opnie zostały uzyskane, 

tak jak mówiłam sołectwo Komarówka Podlaska 23 lipca 2020 r, pozostałe sołectwa 20-24 lipca 

2021 r. Dziękuję bardzo. 

  

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodnicząca Komisji Wspólnej Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest nega-

tywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 
 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Mam takie pytanie. Piwo w miejscu przeznaczenia. Wszędzie gdzie 

te sklepy są z piwem, to policja często łapie i to jest postrach i to jak to rozumieć? W miejscu 

przeznaczenia, a to miejsce przeznaczenia nie jest legalne. Jak to rozumieć? 

 

Sekretarz Gminy – Nazewnictwo, wiadomo, jest ustawowe, przeznaczone do sprzedaży, czyli 

sprzedanie, kupujący bierze zakupy i wychodzi z tego sklepu. Nie spożywa w miejscu sprzedaży, 

bo to jest niedozwolone. Do tego jest przeznaczona gastronomia, czyli jest to spożycie alkoholu w 

miejscu sprzedaży. Tutaj, jeżeli jest sytuacja, że to piwo czy inny alkohol jest spożywany w sklepie, 

w miejscu, w którym został zakupiony, to nie jest zgodne z prawem i tak nie może być na terenie w 

sklepie i na terenie tego obiektu. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów al-

koholowych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na tere-

nie Gminy Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

 

data 14 września 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 3 27.27 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 5 45.45 % oddanych głosów 11 73.33 % 
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WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

3 27.27 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa PRZECIW 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław WSTRZYMAŁ SIĘ 

9 Sałuch Sebastian PRZECIW 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz PRZECIW 

13 Wiszniewski Zbigniew WSTRZYMAŁ SIĘ 

14 Wodzińska-Furman Edyta PRZECIW 

15 Żukowski Błażej PRZECIW 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie usta-

lenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, zasad usytuowania miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Komarówka Podlaska, została od-

rzucona przy pięciu głosach „przeciw”, trzech głosach „za” i trzech głosach „wstrzymujących się”. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.3 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej, których szczegółowy 

wykaz znajduje się w załączonym do uchwały objaśnieniu. 

Objaśnienie do wieloletniej prognozy finansowej stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 
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Przewodnicząca Komisji Wspólnej Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozy-

tywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finanso-

wej. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 września 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 9.09 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew PRZECIW 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 
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15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej, została przyjęta większością głosów przy jednym głosie przeciw. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.4 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 
 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok, których szczegółowy 

wykaz znajduje się w załączonym do uchwały uzasadnieniu. 

Uzasadnienie do zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodnicząca Komisji Wspólnej Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest po-

zytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 
f 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 września 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 
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2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2021 rok, została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu wolne wnioski 

i informacje. 
 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Mam refleksję odnośnie szkoły średniej, bo to jest dosyć nieciekawy 

temat. O ile dobrze pamiętam i usłyszałem, jest obecnie 98, czy 97 uczniów a w 1 klasie jest 8 osób. 

To jest dosyć poważne, bo licząc 3 klasy, bez tej 1 klasy to jest 90 osób, to jest około 30 osób w 

wyższych klasach, a w ostatniej jest tylko 8. O ile to tak pójdzie, to jest niebezpieczeństwo. A teraz 

jest wniosek na inwestycję, około 8 milionów złotych. Trzeba się zastanowić, jak to wygląda. No, 

bo wziąć teraz szkołę w Walinnie a Szkołę Podstawową, to tutaj jest wysiłek tych rodziców, trzeba 

przyznać dosyć duży, w porównaniu ze szkołą w Komarówce, gdzie zawsze mało pieniędzy, mało 

tego. A tam nikt. A budynki to były w dużo gorszym stanie. O ile ktoś stara się, żeby to liceum było 

no to trudno uznać, że wielu pracowników i nauczycieli swoje dzieci wysyła poza Komarówkę. 

Teraz druga sprawa. Panie Wójcie, czy nie wypadało się zastanowić w sprawie wniosku na stadion? 

Mamy złotego medalistę, nie mówię, że jakieś tam luksusy, ale coś do tego stadionu trzeba by było 

dokupić, bo jednak i ta młodzież w tę piłkę jest i zaangażowana. Jest młodzieży, kibice na meczach 

też są. Nie wiem, czy to przyszłościowe, czy coś, ale to jest zajęcie i dla młodzieży i dla dorosłych. 

Byłem teraz w Milanowie, to była masa kibiców z Komarówki. Także ja nie wiem, ale coś pomy-

śleć. Może nie tak jak Czemierniki, bo to inwestycja olbrzymia, ale przy tym po prostu jest okazja 

i byłoby taki punkt zaczepienia, że w tych warunkach wyszedł od nas złoty medalista. Dziękuję. 

 

Radny Pan Janusz Siwiński – Chciałem zapytać, jak mieszkańcy poszczególnych wsi głosowali w 

sprawie zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych? 
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Radny Pan Zbigniew Wiszniewski – W sprawie działki do sprzedaży, bo to chyba będzie ogłoszony 

przetarg. Czy ta osoba, która tam mieszka, czy ona zna cenę tej wyceny, co jest w tej chwili podana? 

 

Radna Pani Edyta Wodzińska-Furman – Chciałabym zapytać, kto jest odpowiedzialny we wiosce 

za koszenie placów zabaw? Chciałabym jeszcze wiedzieć, kiedy będą podjęte jakieś prace, wyko-

szenia trawy, jeżeli chodzi o tę drogę z Komarówki do Wisek, bo po prostu jest utrudniona widocz-

ność z pól, tam jest taka dość wysoka trawa. Jeszcze chciałabym zapytać, czy chodnik na ul. Wojska 

Polskiego będzie zakończony w połowie posesji Państwa Rudnickich i czy tak jest w planie i czy to 

się da w jakiś sposób zmienić?  To jest takie moje zapytanie. Dziękuję. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Są to sprawy bardzo poważne, o których mó-

wił Pan Radny Andrzej Bylicki. Oczywiście ja podzielam te, różnego rodzaju, obawy. 

Tylko wyjaśnię, te 8 osób jest w szkole zawodowej, a 15 jest w liceum, czyli łącznie w pierwszych 

klasach mamy 23 osoby. Tak to wygląda, ale to nie zwalnia nas z dyskusji na temat przyszłości tego 

liceum i na temat tego, co dalej zrobić, żeby ta szkoła się utrzymywała i żeby był jakiś stały poziom 

uczniów w tych klasach, koło 20-25. Liceum to do dla nas bardzo duży wysiłek finansowy. Ja o 

tym mówię na każdym zebraniu i nawet mówiłem o tym na dożynkach, że my jesteśmy jedyną 

Gminą około nas, która prowadzi liceum ogólnokształcące. Do tego Liceum w tym roku dołożymy 

pewnie około 1 miliona złotych ponad subwencję, na dziewięćdziesięciu kilku uczniów. Potem bę-

dziemy porównywani do innych gmin odnośnie inwestycji, pozyskiwanych środków i tak dalej. 

Wypadniemy o tyle gorzej, bo tyle tych inwestycji nie wykonamy. Dzisiaj milion przy wkładzie 

własnym to jest bardzo dużo, gdzie mówię o projektach na poziomie dofinansowania 85%-95%. To 

jest naprawdę bardzo wielkie, myślę dla każdego z nas i Radnego i Wójta i przede wszystkim Dy-

rektora szkoły, zagadnienie, co zrobić, żeby te koszty też nie rosły i żeby był dopływ uczniów. Bo 

to nie może być tak, żeby na tym poziomie było cały czas, bo naszej Gminy zwyczajnie na to nie 

stać. To jest zadanie powiatowe, ja cały czas o tym mówię. Dogadano się kiedyś w 2006 r bez jakieś 

głębszych analiz, popisano fajne porozumienie i dalej się martwcie. My naprawdę stoimy przed 

wielkimi dylematami, a o tym to najwięcej myślę, że będzie wiedziała Pani Księgowa, jak robimy 

projekt budżetu, jak robimy zmiany budżetowe, jak nam się rozchylają wydatki bieżące i dochody 

bieżące. Utrzymanie Liceum to wydatki bieżące, nie majątkowe. Tu naprawdę musimy wszyscy 

usiąść na spokojnie i pomyśleć, co jeszcze możemy zrobić, czy w ogóle możemy zrobić, czy w 

ogóle coś da się zrobić, może się nie da? Nie wiem, może się nie da. Trudno wszystkich naszych 

uczniów zatrzymać tutaj w naszej szkole, bo jest i swoboda wyboru przez ucznia i przez rodzica. 

Ale też musimy pomyśleć, żeby do nas uczniowie przychodzili z innego regionu, z innych gmin 

ościennych może nawet tych dalszych. Zdawalność matur mamy bardzo dobrą. Może czegoś bra-

kuje, o czym my nie wiemy, żeby tę szkołę dalej prowadzić. Bo chciałbym, żeby wszyscy Państwo 

z Mieszkańcami wiedzieli, że jesteśmy jedyną Gminą, która takie zadnie prowadzi. Jak mówiłem, 

często trzeba czekać, bo pytają się: „Ty jeszcze nie masz wodociągów, u siebie nie masz?” Ja mó-

wię, no nie mam, powoli realizujemy, czasami odkładamy to, żeby chodnik do końca posesji pocią-

gnąć, prawda, takie rzeczy zrobić trzeba. Trzeba takie rzeczy przekładać w tym budżecie to 

wszystko planować na wiele, wiele lat do przodu, żeby te inwestycje takie strategiczne, duże można 

było robić. Tak jak Pan Andrzej zauważył  mamy duże wnioski złożone, liczymy na wodociąg, 

liczymy na remonty bazy, mamy wniosek na ul. Polną, na pewno będzie duży wniosek, w ramach 

Polskiego Ładu, Starosta Powiatowy złożył na drogę Ossowa-Przegaliny. Część jest Gminy Wohyń 

i część Gminy Komarówka. Droga bardzo potrzebna, ale też wkład własny tam jest, więc tych pie-

niędzy na te zadania inwestycyjne będzie nam potrzeba dużo, po prostu. Jeżeli chcemy skorzystać 

z tego okresu, a okres jest dobry, tych pieniążków w różnych programach będzie dużo, bo i wchodzi 

nowy okres programowania unijnego i trzeba mieć pieniądze na zabezpieczenie, chociażby wkładu 

własnego to jest naprawdę dzisiaj na to pytanie trudno odpowiedzieć. Pan Radny wywołał dopiero 

dyskusję  na ten temat, bo tu chyba nikt z nas nie ma mądrości na ten temat jak zrobić, żeby ta 
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szkoła tętniła życiem, żebyśmy mieli po 2 klasy w ciągu, po dwudziestu paru uczniów. To byłoby 

super czy tak będzie, nie wiem, ale na pewno trzeba mieć z tyłu głowy, że mamy takie ważne zadnie, 

które de facto nie jest naszym zadaniem ustawowym a zadaniem za porozumieniem stron, podpisa-

nym w 2006 r.   

Odnośnie stadionu i naszego medalisty, oczywiście rozmawiałem też z Panem Darkiem Kowalu-

kiem medalistą na ten temat, żeby ten sukces wykorzystać. W zasadzie na stadionie to mamy przy-

gotowaną płytę boiska, bo ona jest już wymiarowo zrobiona, odebrana do rozgrywek okręgowych 

i nawodnienie teraz zrobiliśmy wspólnymi siłami, że tak powiem trochę czynem społecznym, reszta 

materiałów było zakupionych z budżetu Gminy. Natomiast kwestia, żeby zrobić bieżnie, może jesz-

cze trybuny. Z drugiej strony wiadomo, że my jakiś profesjonalnych zawodów nie zrobimy, ale 

takie zawody lekkoatletyczne można robić i ten temat warto pociągnąć, bo nie każda gmina ma, u 

siebie złotego medalistę olimpijskiego to jest ewenement na skalę regionu. Jest też taka prawda, że 

w tych warunkach nasz mistrz, na tym stadionie ćwiczył i biegał. Nawet teraz, jak tutaj był, to też, 

przez zawodami, biegał na stadionie w Komarówce. Z kolei Pan Grażyna Głowacka jako jego 

pierwsza trenerka  proponuje i prosi, żeby zrobić bieżnię wokół orlika i taką tartanową, żeby ona 

mogła z tymi dziećmi tam ćwiczyć i ewentualnie jakiś narybek szykować pod kątem biegania, że 

to będzie zdecydowanie lepiej wykorzystane tam przy szkole niż na stadionie. Taka była dyskusja, 

tak na gorąco, podczas tych spotkań u pana starosty i tutaj w urzędzie. Na pewno rozważamy też, 

aby ten temat Pana Darka wykorzystać po prostu tak medialnie i promować naszą Gminę. 

Odnośnie tego, co Pan Radny Siwiński Janusz pytał, opinie wszystkich zebrać wiejskich były po-

zytywne. 

Będzie przetarg na działkę, cena jest znana. 

Odnośnie koszenia placów zabaw, tak jak mówię, my nie zlecamy konkretnie koszenia placów za-

baw. Ja cały czas uważam, że jeżeli jest plac zabaw we wsi, no to ktoś, że tak powiem o jakimś 

dobrym sercu się znajdzie, który wykosi ten plac, sprzątnie czy to będzie Radny, czy to będzie 

Sołtys, czy to z Rady Sołeckiej, Koła Gospodyń. Nie zlecamy, po prostu takiego koszenia. Strażacy 

często to robią przy remizach. Są czyny. Na przykład w Brzozowym Kącie Pani Sołtys ze Straża-

kami to robi i przy szkole jest to ogarnięte, bo już by krzaki rosły. Nie zlecamy, aby te koszty 

wydatków troszeczkę ograniczać. Bo to dzisiaj nająć człowieka to trzeba zapłacić, trzeba dać my 

sprzęt. 

Natomiast koszenie poboczy naszych dróg gminnych będzie teraz. Nie wiem, kiedy Powiat będzie 

kosił. My dosłownie myślę, że w tym tygodniu już rozpoczniemy koszenie naszych poboczy. 

No i ten słynny chodnik, takie zagadnienie, które czy aż na Sesji powinno stawać, bo on się kończy 

zgodnie z dokumentacją, czyli umożliwione jest wyjście z posesji w kierunku Komarówki, 

bo taki jest kierunek tego chodnika. Z ostatniej posesji jest wyjście w kierunku Komarówki. 

Można sobie wyobrazić, jak posesja miałaby jeszcze 400 m w kierunku Wisek, teoretycznie jest to 

do wyobrażenia sobie i ten chodnik musi się gdzieś skończyć, nie może się gdzieś kończyć. 

Znaczy może, jak byłyby pieniędzy, nie wiadomo ile to on może być opasany nawet i nie wiem 

gdzie, do Kolembród nawet iść. Tylko że my tutaj rozmawiamy o tych sytuacji budżetowej. 

Droga to 1 270 000,00 zł. na 500 m. Drogi. To nie są małe koszty. Mogę porozmawiać i porozma-

wiam z inspektorem nadzoru, porozmawiam z wykonawcą, niech to skosztorysuje. Jeżeli to zagad-

nienie, że tak powiem, ma zaburzyć, nie wiem, spokój społeczny, to ja za cenę spokoju spo łecznego 

20 – 30 m. chodnika może jakoś wynegocjuję. Jeśli to naprawdę tak jak powiedziałem, całość wi-

zerunku tej drogi, bardzo potrzebnej dla każdego ma zaburzyć. W chwili obecnej ciężko mi powie-

dzieć, jakie będą koszty tego dociągnięcia i czy nie trzeba będzie zmieniać projektu, umowy z Urzę-

dem Wojewódzkim, bo to wszystko jest uwarunkowane. Trzymamy się puki co dokumentacji i 

ewentualnie robimy bardzo niewielkie korekty. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dziękuję Panie Wójcie. Proszę Panie 

Radny. 
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Radny Pan Andrzej Bylicki – Ja dodam tu, bo zapomniałem, ale tam od strony CPN tam jest dosyć 

duży zakręt, szerokie pobocze i dochodzi do zakrętu. Tam są takie chaszcze. Za każdym koszeniem, 

żeby ten kierowca, po prostu ten operator, wykosił do samego tego. Bo tam jak się jedzie z jednej, 

czy drugiej strony, to ten zakręt nie ma drzew, ale te chaszcze przeszkadzają, zasłaniają. 

 

Wójt Gminy – Rozumiem, teraz będzie kosił, to mu powiem, jak trzeba, to też powycinamy gałę-

zie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dziękuję może ja jeszcze pytanie, odno-

śnie tych zebrać wiejskich, a ilu mieszkańców było na zebraniach, jaka ilość była? 

 

Wójt Gminy – Powiem tak, poszczególnych to ja nie powiem, ale wszystkie zebrania były prawo-

mocne, czyli minimum 5% mieszkańców. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dziękuję. 

 

Radny Pan Tadeusz Magier – Skoro przy tym jesteśmy, to znaczy, co niektórzy tu wbrew swoim 

wyborcom zagłosowali. Tak to mam rozumieć? Jaki był sens robienia tych wiejskich, jeszcze w 

dodatku w czasie covidu? 

 

Wójt Gminy – Zebrania zrobiłem, jak ten covid pozwalał, czyli w lipcu. Bo ustawa mówi, że muszą 

być opinie zebrań wiejskich. Te opinie nie są wiążące dla Radnego, Radny podejmując  decyzję, no 

kieruję się swoim sumieniem, prawda, i ta opinia nie jest w ogóle wiążąca, ona ma być. 

Nie chcę tutaj nikogo tłumaczyć, bo nie od tego tu jestem. Ale zebrania były, były prawomocne 

różna ilość była osób były kilka i kilkanaście, kilkadziesiąt, różnie było. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś 

pytania, uwagi, wnioski? Proszę Panie Radny. 
 

Radny Pan Stanisław Golnko – Panie Wójcie chciałem się spytać, co z tymi przystankami? Jeden 

koło szkoły, drogowcy rozebrali. Czy on w ogóle jest i kto będzie go stawiał? 

Drugi tam właśnie murowany z eternitem, bo tam już dojeżdżają i stoją. Eternit, wiadomo, wisi, no 

bo to zagraża. Właśnie z tymi przystankami i z tą zatoczką autobusową. Bo to wiadomi i chyba 

Wójt z tego, co wiem, to jeździł. Czy tam do kaplicy przedłużyli, to tutaj skrócili? Nie wiem jak to, 

żeby koło sklepu nie było zatoczki? 

 

Wójt Gminy – Tak, odnośnie zatoczki. Nie było planowanej zatoki, bo jest po drugiej stronie zatoka 

autobusowa łącznie z chodnikiem i przejściem dla pierwszych. Z tego co ustaliłem, to tam ma być 

normalnie, równe pobocze częściowo utwardzone kruszywem, a częściowo ziemią i tam ma być do 

wysokości praktycznie asfaltu. Był tutaj kierownik z rejonu dróg i kierownik wykonawcy i tak to 

było ustalone. Czyli to będzie takie miejsce, nie w sensie zatoka postojowa, tylko takie równe po-

bocze częściowo utwardzone. Odnośnie tego przystanku przy szkole to faktycznie firma wykonu-

jąca rozebrała ten przystanek, ja teraz się upominam, żeby postawili taki sam przystanek, bo chyba 

nie jest rozebrany w taki sposób, że tak powiem, że jeszcze raz można go zmatować, tylko gdzieś 

tak bardziej inwazyjnie, powiedzmy, został rozebrany a może i rozerwany. Z wykonawcą jestem 

umówiony, żeby ten przystanek jak już będzie zrobiona droga, żeby postawili. Ma być wiata przy-

stankowa, tamten do naprawy. Nie wiem, jakoś długo to trwa. Ale już Sołtys zgłaszał mi wielokrot-

nie, wiem o tym, zrobimy to. Typowo naszą gestią jest, nie tylko fachowca, wysłać, żeby ten eternit 

zrzucił i blachę położył, bo już szkoła ruszyła faktycznie. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska - Czy ktoś ma jeszcze jakieś z Państwa 

jakieś pytania, wnioski? 

 

Radna Pani Edyta Wodzińska-Furman – Ja, chciałabym jeszcze serdecznie podziękować za te 

wszelkie prace, które są wykonywane na ul. Wojska Polskiego, ponieważ jak wiemy, te prace były 

potrzebne, żeby poprawić funkcjonalność na tej ulicy, zarówno przy szkole, jak i przy ośrodku 

zdrowia. Chciałabym jeszcze zapytać, jeżeli chodzi przy szkole, są takie duże już i wysokie  drzewa, 

bardzo dużo tych liści spada bezpośrednio na ten nowo położony chodnik i pytanie, czy to jest w 

kwestii gminy, czy kwestii szkoły, żeby troszkę poprzycinać te gałęzie, bo tak zaraz będzie dość 

mokro pewnie i ślisko. Tak chciałabym po prosty wiedzieć, czy to, że tak powiem, w kwestii gminy 

czy w kwestii szkoły? 

 

Wójt Gminy – Myślę, że takie bieżące zarządzanie, no to szkoła prowadzi, bo mają w zarządzie 

cały to mienie. Takie bieżące podcięcie gałęzi, zamiatanie, odśnieżanie to prowadzi szkoła, jest 

pracownik, to powinni podjąć. 

 

Radna Pani Edyta Wodzińska-Furman – Mieszkańcy pytają, więc chciałabym wiedzieć, do 

kiedy mają być prowadzone prace na ul. Wojska Polskiego? 

 

Wójt Gminy – Całość umowy jest do 15 listopada. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Nie ma więcej wniosków, pytań? To ja 

jeszcze na końcu chce podziękować strażakom z Komarówki i całemu kierownictwu, bo nie będę 

miała okazji bo różnie to bywa w życiu, za zaproszenie mnie zawsze na zebranie strażackie. 

Dziękuję 

 

Ad. 7. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Po wyczerpaniu porządku obrad dokonała 

zamknięcia obrad sesji, dziękując wszystkim za udział. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

                     Protokolant             

 

          Anna Kurianowicz-Klimiuk             

 

 
 Przewodniczący Rady 

Gminy Komarówka Podlaska 

/-/ 

Joanna Krupska 

/dokument podpisany elektronicznie/ 

 

 

 

 

Protokół sporządzono dnia 28 września 2021 roku. 
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WYKAZ UCHWAŁ RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na sesji w dniu 14 września 2021 r. 

Uchwała Nr XXIV/192/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXIV/193/2021 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XXIV/194/2021 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 
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